
 
 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                      

            

ΕΡΩΤΗΣΗ 
Αθήνα, 09/11/2020 

Του:     Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 
 
ΠΡΟΣ:  Την κ. Υπουργό Παιδείας και Θρησκευμάτων 

Την κ. Υπουργό Πολιτισμού και Αθλητισμού 
Τον κ. Υπουργό Εσωτερικών 

 
 
ΘΕΜΑ:  «Αξιοποίηση και ανάδειξη του παλαιού 29ου Δημοτικού Σχολείου Πατρών»  

 
 
Κυρίες και κύριε Υπουργοί, 
 
Το ακίνητο που φιλοξενούσε το 29ο Δημοτικό Σχολείο Πατρών στέγασε, επί χρόνια, τη 
Νομαρχιακή Επιτροπή Λαϊκής Επιμόρφωσης, αφού, προηγουμένως, είχε εκπληρώσει, 
μέχρι το έτος 2000, τη σαραντάχρονη εκπαιδευτική αποστολή του. Όπως μας 
ενημερώνουν οι κάτοικοι της πόλης, το κτήριο βρίσκεται στην καρδιά μιας 
πυκνοκατοικημένης γειτονιάς των Πατρών, ωστόσο, η εικόνα του, σήμερα, φανερώνει την 
εγκατάλειψη. Το οικοδόμημα, εξωτερικά, βρίσκεται σε καλή κατάσταση. Διαθέτει 
εσωτερικούς χώρους, που ήταν συνυφασμένοι με την προηγούμενη χρήση του, ως 
σχολείο. Μετρώνται δώδεκα αίθουσες διδασκαλίας, μία αίθουσα στέγασης του τμήματος 
ένταξης, μία για τη σίτιση μαθητών του ολοήμερου, αίθουσα εκδηλώσεων και πολλαπλής 
χρήσης, αίθουσα εργαστηρίου πληροφορικής, γραφείο για τον διευθυντή και χωριστό για 
το εκπαιδευτικό προσωπικό, ακόμα και κυλικείο, ενώ διαθέτει κλιματισμό και συναγερμό. 
Οι κάτοικοι της γύρω περιοχής μας γνωστοποίησαν ότι επιθυμούν την επαναλειτουργία 
του για τη φιλοξενία δράσεων κοινωνικής και πολιτιστικής υφής. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
 
Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί: 
 

Προτίθεσθε να διερευνήσετε τις προοπτικές αξιοποίησης του ανωτέρω ακινήτου προς 
όφελος των κατοίκων της περιοχής αλλά και των υπολοίπων δημοτών της πόλης της 
Πάτρας, λαμβάνοντας υπόψη ότι, το συνολικό εμβαδόν του άνω κτηρίου, μαζί με τους 
βοηθητικούς και αποθηκευτικούς χώρους φθάνει τα 1799,28 τετραγωνικά μέτρα;  
 

 
 
Ο Ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 
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